
Rada Miejska w Augustowie

PROTOKÓŁ NR XVII/19 

z obrad XVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

w dniu 25 listopada 2019 r.

W  posiedzeniu  wzięło  udział  20  radnych,  co  stanowi  o  prawomocności  obrad  –
lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Ponadto w obradach udział wzięli:

- Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta,

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza,

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta,

- Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta,

- pracownicy Urzędu Miejskiego,

- kierownicy i dyrektorzy jednostek miejskich,

- goście,

- mieszkańcy,

- dziennikarze.

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2019 o godz. 14:04 

a zakończono o godz. 22:33 tego samego dnia.



2

Proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2. Przedstawienie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Rozpatrzenie wniosku Zarządu Województwa Podlaskiego o wyrażenie zgody na rozwiązanie

stosunku pracy z radnym.
6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a)  przystąpienia  do  projektu  pn.  "Akademia  kompetencji  cyfrowych  dla  mieszkańców
Augustowa",
b) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Kompetentny Przedszkolak”,
c) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Budowa ulicy Świerkowej,
Jesionowej, Grabowej, Klonowej, Dębowej, Bukowej”,
d) wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Budowa ulicy Leśnej”,
e)  rozpatrzenia  petycji  CASUS  NOSTER  Kancelaria  Radcy  Prawnego  Konrad  Cezary
Łakomy,
f)  rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  wsi  Żarnowo  Pierwsze,  Żarnowo  Drugie  i Żarnowo
Trzecie,
h) przekazania skargi do rozpatrzenia według właściwości,
g)  zmiany uchwały  Nr  II/11/18 Rady Miejskiej  w Augustowie  z dnia  26 listopada 2018 r.
w sprawie składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie,
i)  zmiany  uchwały  Nr  XXXII/293/17  z dnia  21 lutego  2017 r.  w sprawie  ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających
schronienia  osobom tego  pozbawionym,  w tym  osobom bezdomnym,  które  ostatnie  stałe
miejsce zameldowania posiadały na terenie Gminy Miasto Augustów,
j) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia
stawki tej opłaty, ustalenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności,
k)  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla
nieruchomości,  na której  znajduje  się  domek  letniskowy,  lub  innej  nieruchomości
wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe,
l) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej
przez właściciela nieruchomości,
m) zmiany uchwały nr XXX/279/16 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 22 grudnia 2016 r.
w sprawie powierzenia realizowania zadań własnych Gminy Miasta Augustów,
n) przyjęcia Regulaminu korzystania z wybiegu dla psów zlokalizowanego na terenie miasta
Augustów,
o)  ustalenia  regulaminu  korzystania  ze  skateparku  położonego  przy  ul.  Młyńskiej  35
w Augustowie,
p) zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r.
w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli,
r) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,
s) zmian budżetu miasta na rok 2019,
t) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032.

7. Informacja w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2020 rok.
8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto Augustów za rok szkolny

2018/2019.
9. Informacja z analizy oświadczeń majątkowych.
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10. Przyjęcie protokołów z obrad: XV sesji  Rady Miejskiej  z 26.09.2019 r.  i  XVI sesji  Rady
Miejskiej z 25.10.2019 r.

11. Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
12. Zamknięcie obrad.

Ad.pkt 1
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XVII sesji
Rady  Miejskiej  w  Augustowie.  Powitała  Państwa  Radnych,  Panów  Burmistrzów,  gości,
przedstawicieli mediów. Poinformowała, że obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane
za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk,  nagrania  obrad  są  udostępnione
w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy. Stwierdziła, że obrady
są prawomocne /0:04/.

Ad.pkt 2 
Przedstawienie porządku obrad.
Czas rozpoczęcia rozpatrywani punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad /0:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zapytała,  czy  są  uwagi
do porządku obrad, który otrzymali Państwo Radni w systemie e-Sesja /zał. nr 2/ /0:52/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski wniósł o zdjęcie z porządku obrad punktu 5 – rozpatrzenie
wniosku Zarządu Województwa Podlaskiego o wyrażenie  zgody na rozwiązanie  stosunku
pracy  z  radnym,  ponieważ  procedura  związana  z  tym  wnioskiem  przebiega  niezgodnie
z prawem /1:11/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:40/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:43/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:52/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /8:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:01/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /9:03/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:05/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /9:09/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:19/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /9:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /9:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /9:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:11/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /10:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:37/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /10:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /10:53/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /11:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /11:44/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /12:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /12:14/.

Pani Urszula Sienkiewicz – Radca Prawny /12:48/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pana Radnego Marcina  Kleczkowskiego dotyczący zdjęcia  punktu  5 z  porządku
obrad /13:30/.

Głos z sali /13:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /13:52/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /13:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /13:58/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /14:00/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /14:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:34/.



5

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /16:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:36/.

Głosy z sali /16:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /16:56/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /17:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:18/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:19/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /18:30/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:32/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /18:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /19:35/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /19:52/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek  Pana  Radnego  Marcina  Kleczkowskiego  o  zdjęcia  punktu  5  z  porządku  obrad.
Poprosiła o oddanie głosów w systemie e-Sesja /19:57/.

Głosowanie /20:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /21:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski wniósł o powtórzenie głosowania, ponieważ głosowania są
jawne, a w systemie nie wyświetliły się nazwiska radnych i nie widać, kto jak głosuje /21:26/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zarządziła  reasumpcję
głosowania /21:36/.

Wyniki głosowania
ZA:  9,  PRZECIW:  10,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska
BRAK GŁOSU (1)
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
odrzucony. Zapytała, czy są jeszcze uwagi do porządku obrad /23:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /23:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /23:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas /23:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie
porządek obrad XVII sesji Rady Miejskiej /24:00/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  7,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,  Izabela  Agnieszka
Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik



7

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /25:04/.

Ad. pkt 3 
Sprawozdanie  z  działalności  Burmistrza  Miasta  od  przedstawienia  ostatniego
sprawozdania.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  sprawozdaniu  z  działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /25:16/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do realizacji  punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności
Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /25:16/.

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  przedstawił  sprawozdanie  ze  swojej
działalności /25:46/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /39:21/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /39:36/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /41:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:14/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /42:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:22/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /42:24/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /44:10/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /44:10/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /44:11/

/Oklaski/44:11/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /44:13/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta /45:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /47:01/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /47:09/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:15/.

Głos z sali /48:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:19/.
Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /48:27/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /49:46/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /49:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:22/.

Pan Radny Tomasz Miklas /50:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:43/.

Pan Radny Tomasz Miklas /50:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:46/.

Pan Radny Tomasz Miklas /50:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /50:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /50:59/.

Pan Radny Tomasz Miklas /51:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /51:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /51:21/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /51:25/

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /52:10/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /52:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /53:33/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /53:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /55:20/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /55:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:27/.
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Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /56:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:30/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /56:56/.
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:21/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /59:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:02:57/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:03:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:16/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:05:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:06:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:07:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:07:06/.

Ad.pkt 4 
Interpelacje i zapytania radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
1:07:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrywania puntu poświęconego interpelacjom i zapytaniom
radnych. 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska złożyła interpelację – w załączeniu /1:07:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:01/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska nawiązała do interpelacji Pani Radnej Aleksandry Marii
Sigillewskiej /1:11:18/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:12:59/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:13:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:43/.

Pan Radny Marek Sznejder /1:14:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:14:16/.
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Pan Radny Adam Sieńko  złożył interpelację – w załączeniu. Złożył wniosek do Komisji
Rewizyjnej – w załączeniu /1:14:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:18:12/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:18:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:19:10/.

Ad.pkt 5 
Rozpatrzenie  wniosku  Zarządu  Województwa  Podlaskiego  o  wyrażenie  zgody
na rozwiązanie stosunku pracy z radnym.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  rozpatrzeniu  wniosku  Zarządu
Województwa Podlaskiego o wyrażenie  zgody na rozwiązanie  stosunku pracy  z  radnym /
1:19:23/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  piątego  porządku  obrad  poświęconego
rozpatrzeniu wniosku Zarządu Województwa Podlaskiego o wyrażenie zgody na rozwiązanie
stosunku  pracy  z radnym.  Poprosiła  o  zabranie  głosu  przedstawiciela  wnioskodawcy  /
1:19:23/.

Pan  Marcin  Sutkowski  -  Dyrektor  Biura  Prawnego  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa  Podlaskiego  uzasadnił  wniosek  Zarządu  Województwa  Podlaskiego
skierowany do Rady Miejskiej w Augustowie o wyrażenie zgody na rozwiązaniem stosunku
pracy z Radnym Marcinem Kleczkowskim. /zał. nr 3/ /1:19:54/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przypomniała,  że  ww.
wniosek Państwo Radni otrzymali w systemie e-Sesja /1:23:14/.

Pan  Radny  Marcin  Kleczkowski  poinformował,  że  Pan  Dyrektor  nie  podał  powodu,
dla którego Zarząd Województwa Podlaskiego podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody
na rozwiązanie z nim stosunku pracy. Odniósł się do przedmiotowego wniosku  /1:23:48/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:31/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:29:34/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:34/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:29:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:29:45/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:29:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:44/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:31:47/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:48/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:31:52/.

/Oklaski/1:40:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:40:56/.

Pan  Marcin  Sutkowski  -  Dyrektor  Biura  Prawnego  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa Podlaskiego /1:41:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:08/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /1:43:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:46:32/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:46:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:52:07/.

Pan  Marcin  Sutkowski  -  Dyrektor  Biura  Prawnego  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa Podlaskiego /1:53:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:26/.

Pan  Marcin  Sutkowski  -  Dyrektor  Biura  Prawnego  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa Podlaskiego /1:54:28/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:34/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:54:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:16/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:56:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:22/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /1:56:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:06/.

Pan Radny Rafał Harasim /1:58:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:40/.
/Oklaski/1:59:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:41/.
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Głosy z sali /1:59:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:53/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:00:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:53/.

Głos z sali /2:00:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:56/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  upomniała  Pana  Radnego
Tomasza Miklasa /2:01:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:07/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:01:12/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:12/.

/Oklaski/2:01:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:14/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:14/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:01:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:21/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:23/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:33/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:33/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:01:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:01:47/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:01:50/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:22/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /2:03:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:04:41/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:04:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:05/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:05:09/.

/Oklaski/2:05:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:46/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:05:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:05:49/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:05:49/.

/Oklaski/2:06:59/.

Pan Radny Adam Sieńko /2:07:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:36/.

Pan Radny Marek Sznejder /2:08:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:11:13/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:11:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:03/.

Pan  Marcin  Sutkowski  -  Dyrektor  Biura  Prawnego  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa Podlaskiego /2:13:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:13:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:13:52/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:13:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:10/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:15:19/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:15:23/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:15:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:17:45/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:17:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:18:18/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:18:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:19:50/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:20:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:20:59/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:21:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:08/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /2:23:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:23:33/.

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /2:23:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:24:31/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:25:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:06/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:26:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:47/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /2:26:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:26:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:26:52/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:27:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:27:26/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:27:58/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  nie  zgodziła  się  na  głos
publiczności  /2:28:18/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:28:26/.
 
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:31/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:28:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:28:40/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:28:54/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  nie  wyraziła  zgody
na udzielenie głosu publiczności /2:29:01/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:29:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:29:29/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /2:29:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  udzieliła  głosu  Pani  E.P.
/2:30:34/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:30:55/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  nie  udzieliła  głosu
Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /2:31:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:31:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:31:29/.

Pani E.P /2:31:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:34:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:35:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:42:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:42:07/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:42:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:16/.
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Pan  Marcin  Sutkowski  -  Dyrektor  Biura  Prawnego  Urzędu  Marszałkowskiego
Województwa Podlaskiego /2:44:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:44:59/.

Pani Jolanta Oneta Roszkowska /2:45:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:46:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:46:57/.

Pan Radny Mirosław Chudecki /2:47:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:43/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:48:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:48:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:16/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:48:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:48:20/.

Pan Radny Tomasz Miklas /2:48:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  ogłosiła piętnastominutową
przerwę w obradach celem odbycia spotkania prezydium Rady Miejskiej /2:48:22/.

Przerwa /2:48:38 – 3:09:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
Stwierdziła,  że  Państwo Radni  wysłuchali  obu stron.  Obecnie Rada Miejska musi  sprawę
usankcjonować.  Wiele  osób  zgłaszało  formę  uchwały,  o  czym stanowi  też  Statut  Miasta.
Poinformowała, że grupa radnych złożyła projekt uchwały /zał. nr 4/, który zostanie rozdany
Państwu Radnym. Zaproponowała dokonanie zmiany w porządku obrad i ujęcie ww. projektu
uchwały w podpunkcie 5a /3:09:32/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej  wręczyła Państwu
Radnym projekt uchwały /3:10:33/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:10:51/.

Głosy z sali /3:10:52/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  odczytała  nazwiska  grupy
radnych,  a  następnie  zaproponowała  wniesienie  poprawki  do  porządku  obrad  polegającej
na dodaniu w punkcie 5 podpunktu a dotyczącego przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na  rozwiązanie  stosunku  pracy  z  radnym.  Poinformowała,  że  w  czasie
przygotowywania głosowania w systemie e-Sesja Państwo Radni będą zapoznawali się z ww.
projektem  uchwały.  Poprosiła  o przygotowanie  głosowania  w  systemie  e-Sesja
i przegłosowanie poprawki /3:10:54/.

Głosowanie /3:12:39/

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:50/

Głosy z sali /3:12:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:12:57/.

Głos z sali /3:13:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:09/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:13:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:18/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:13:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:21/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:13:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:37/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:13:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:44/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:13:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:13:47/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:13:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  poprosiła o przegłosowanie
poprawki  do  punktu  5  polegającej  na  wprowadzeniu  podpunktu  a  dotyczącego  projektu
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym  /3:14:16/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Tomasz Miklas /3:14:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:14:51/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /3:14:58/.

Głos z sali /3:15:04/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:15:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:15:06/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  9,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  zmiana
w porządku  obrad  została  przyjęta.  Następnie  poddała  pod  głosowanie  porządek  obrad
po wprowadzonej zmianie /3:15:17/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław  Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Marek  Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad
został przyjęty /3:16:35/. 

Ad.pkt 5a
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  projektowi  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym /3:16:46/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  punktu  5a  dotyczącego  projektu  uchwały  w
sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. Przypomniała, że Państwo
Radni otrzymali projekt uchwały w powyższej sprawie. Zapytała, czy są pytania do projektu
uchwały /3:16:46/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:17:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:26/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:17:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:17:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:17:59/.

Pan Radny Adam Sieńko  /3:18:04/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  ogłosiła  pięciominutową
przerwę w obradach /3:18:26/.

Głosy z sali /3:18:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:18:34/.

Przerwa /3:18:45 – 3:23:45/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  wznowiła  obrady  po
przerwie /3:23:45/.

W dyskusji zabrali głos:
Głosy z sali /3:23:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:23:54/.

Głos z sali /3:24:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:02/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:24:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:13/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:24:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:14/.
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Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:24:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Pan Radny
Marcin Kleczkowski zabrał głos bez zgody Przewodniczącej /3:24:28/.

Głosy z sali /3:24:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:56/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:25:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:27/.

Pan Radny Adam Sieńko /3:26:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:26:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:26:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:27:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:04/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:27:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:27:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:27:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:06/.

Głos z sali /3:28:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:28:24/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:28:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:28:53/.

Głos z sali /3:28:54/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:28:54/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:28:59/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:29:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:29:01/.
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Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:29:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:30:49/.

Głosy z sali /3:30:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:30:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:30:57/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:30:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:31:01/.

Głos z sali /3:31:01/.

Pan Radny Tomasz Miklas  zgłosił wniosek o skierowanie ww. uchwały do Komisji skarg,
wniosków i petycji /3:31:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:31:46/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:31:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:32:03/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:32:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:32:35/.

Pan Radny Tomasz Miklas podtrzymał swój wniosek /3:32:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:32:47/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:33:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:04/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:33:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:08/.

Pani Katarzyna Raczkowska – Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:11/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:33:13/.
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Pan Rafał Harasim /3:33:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:17/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:33:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:29/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:33:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:33:34/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:33:34/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek  Pana  Radnego  Tomasza  Miklasa  w  sprawie  skierowania  projektu  uchwały  do
Komisji skarg, wniosków i petycji /3:33:46/.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
PRZECIW (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Magdalena Śleszyńska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  wniosek
upadł /3:34:27/.

Pan Radny Rafał Harasim /3:34:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przystąpiła do przegłosowania
projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy z  radnym /
3:36:03/.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (10)
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Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Chudecki
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że za podjęciem
uchwały  głosowało  10  radnych,  8  radnych głosowało  przeciw,  1  radny wstrzymał  się  od
głosu.  /3:37:00/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski zwrócił uwagę, że nie oddał swojego głosu /3:37:06/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:10/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /brak włączonego mikrofonu /3:37:15/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:37:17/.

Głos z sali /3:37:24/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:37:32/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zarządziła  reasumpcję
głosowania /3:37:37/.

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  9,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,
Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (9)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Mirosław Chudecki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/174/19 w sprawie wyrażenia zgody na rozwiązanie stosunku pracy w radnym została
podjęta /3:38:55/.
/Uchwała Nr XVII/174/19 – stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6a 
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie przystąpienia do projektu pn. "Akademia
kompetencji cyfrowych dla mieszkańców Augustowa".
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie przystąpienia do projektu pn.
"Akademia kompetencji cyfrowych dla mieszkańców Augustowa"/3:39:05/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie przystąpienia
do projektu pn. "Akademia kompetencji cyfrowych dla mieszkańców Augustowa". Poprosiła
Przewodniczącą  Komisji  ds.  Budżetu  o  przedstawienie  opinii  Komisji  w  powyższej
sprawie.  /3:39:05/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała, że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu 22 listopada 2019 r. projekt uchwały
zaopiniowała pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących  się.  Powyższy  projekt  uchwały  opiniowała  również  Komisja  Społeczno-
Oświatowa,  która  na  posiedzeniu  22 listopada  2019 r.  ww.  projekt  uchwały  zaopiniowała
pozytywnie  7 głosami  za,  przy  braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /3:39:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy ktoś z Państwa
Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /3:40:19/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:40:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:40:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:40:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /3:40:41/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/175/19 w sprawie przystąpienia do projektu pn. "Akademia kompetencji cyfrowych
dla mieszkańców Augustowa" została podjęta /3:41:32/.
/Uchwała Nr XVII/175/19 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6b
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie   wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji projektu pn.”Kompetentny Przedszkolak”.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Kompetentny Przedszkolak”/3:41:36/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.”Kompetentny  Przedszkolak”.  Poprosiła
o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /3:41:36/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu;
Przewodnicząca Komisji Społęczno-Oświatowej  poinformowała, że Komisja ds. Budżetu
na posiedzeniu  w dniu 22  listopada 2019 r.  projekt  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.”Kompetentny  Przedszkolak”  zaopiniowała
pozytywnie  9  głosami  za,  przy braku  głosów  przeciwnych  i  przy  braku  głosów
wstrzymujących się. Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2019
r. powyższy projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 7 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:41:54/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod głosowanie /3:42:43/.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/176/19  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn.”Kompetentny Przedszkolak” została podjęta /3:43:12/.
/Uchwała Nr XVII/176/19 – stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6c 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji  projektu  pn.”Budowa  ulicy  Świerkowej,  Jesionowej,  Grabowej,  Klonowej,
Dębowej, Bukowej”.
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/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Budowa ulicy Świerkowej, Jesionowej, Grabowej,
Klonowej, Dębowej, Bukowej”/3:43:22/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Budowa ulicy Świerkowej, Jesionowej, Grabowej,
Klonowej, Dębowej, Bukowej”. Poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii
Komisji w powyższej sprawie /3:43:22/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju na posiedzeniu w dniu 20 listopada 2019 r. projekt uchwały w sprawie wyrażenia
zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.”Budowa  ulicy  Świerkowej,  Jesionowej,
Grabowej, Klonowej, Dębowej, Bukowej” zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami
za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się. /3:43:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:16/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała, że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2019 r. projekt
uchwały w powyższej sprawie zaopiniowała pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów
przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:44:21/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:44:59/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie poddała projekt uchwały pod głosowanie/3:47:11/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/177/19  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn.”Budowa  ulicy  Świerkowej,  Jesionowej,  Grabowej,  Klonowej,  Dębowej,  Bukowej”
została podjęta /3:47:37/.
/Uchwała Nr XVII/177/19 – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.
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Ad. pkt 6d 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do
realizacji projektu pn.”Budowa ulicy Leśnej”.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn.”Budowa ulicy Leśnej”/3:47:43/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody
na przystąpienie  do  realizacji  projektu  pn.”Budowa  ulicy  Leśnej”.  Poprosiła
Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /3:47:43/.
Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała, że Komisja ds. Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2019 r. projekt
uchwały  w  sprawie  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn.”Budowa ulicy Leśnej” zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /3:48:02/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:48:24/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  20  listopada  2019  r.  projekt  uchwały  w  sprawie  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 10 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /3:48:28/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod głosowanie /3:49:40/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/178/19  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  przystąpienie  do  realizacji  projektu
pn.”Budowa ulicy Leśnej” została podjęta /3:49:04/.
/Uchwała Nr XVII/178/19 – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6e 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  CASUS  NOSTER
Kancelaria Radcy Prawnego Konrad Cezary Łakomy.
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji CASUS
NOSTER Kancelaria Radcy Prawnego Konrad Cezary Łakomy /3:49:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji
CASUS  NOSTER  Kancelaria  Radcy  Prawnego  Konrad  Cezary  Łakomy.  Poprosiła
Panią Przewodniczącą Komisji  skarg,  wniosków i  petycji  o przedstawienie opinii  Komisji
w powyższej sprawie /3:49:09/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że na posiedzeniu Komisji  skarg,  wniosków i petycji  w dniu 14 listopada
2019 r.  został  przedstawiony  projekt  uchwały  w  sprawie  nieuwzględnienia  petycji  Radcy
Prawnego Konrada Cezarego Łakomego CASUS NOSTER. Komisji zostało przedstawione
szerokie uzasadnienie, które Państwo Radni otrzymali, jako załącznik do niniejszej uchwały.
Komisja skarg, wniosków i petycji w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania projekt
uchwały zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku
głosów wstrzymujących się /3:49:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:50:20/.

W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Tomasz Miklas /3:50:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:51:06/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji /3:51:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:51:43/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:51:48/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:24/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:32/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:44/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:46/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:48/.

Głosy z sali /3:52:50/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:52:52/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:53:12/.
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Pan Radny Tomasz Miklas /3:54:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:54:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:41/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:54:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /3:55:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:56:14/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /3:56:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:58:37/.

Pan Radny Tomasz Miklas /3:58:39/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i  Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady
Miejskiej poddała projekt uchwały pod głosowanie /3:59:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas poinformował, że pomylił się w głosowaniu, ponieważ głosował
przeciw /3:59:59/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  1,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław Szczerbakow,  Marek Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,  Mirosław
Zawadzki
PRZECIW (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:03/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /brak włączonego mikrofonu/ /4:00:05/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  zarządziła  powtórzenie
głosowania /4:00:09/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  2,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/179/19  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  CASUS  NOSTER  Kancelaria  Radcy
Prawnego Konrad Cezary Łakomy została podjęta /4:01:05/.
/Uchwała Nr XVII/179/19 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt 6f 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  wsi
Żarnowo Pierwsze, Żarnowo Drugie i Żarnowo Trzecie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji
mieszkańców wsi Żarnowo Pierwsze, Żarnowo Drugie i Żarnowo Trzecie /4:01:13/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji
mieszkańców wsi  Żarnowo Pierwsze,  Żarnowo Drugie  i Żarnowo Trzecie.  Poprosiła  Pani
Przewodniczącą  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  o  przedstawienie  opinii  Komisji
w powyższej sprawie /4:01:13/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że  stanowisko  Komisji  oddala  petycję  mieszkańców  Żarnowo  Pierwsze,
Żarnowo Drugie i Żarnowo Trzecie w sprawie ujęcia w budżecie miasta na 2020 rok środków
na  budowę  drogi  Żarnowo  II  –  Białobrzegi  do  momentu  otrzymania  dofinansowania
z Funduszu Dróg Samorządowych, do którego w przyszłym roku będzie składany wniosek.
W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania 4 członków Komisji było za oddaleniem
petycji, a 1 radny wstrzymał się od głosu /4:01:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:21/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /4:02:39/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /4:03:27/.
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Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna Raczkowska,
Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
PRZECIW (2)
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/180/19  w  sprawie  rozpatrzenia  petycji  mieszkańców  wsi  Żarnowo  Pierwsze,
Żarnowo Drugie i Żarnowo Trzecie została podjęta /4:04:39/.
/Uchwała Nr XVII/180/19 – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6g 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi do rozpatrzenia według
właściwości.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  przekazania  skargi
do rozpatrzenia według właściwości /4:04:47/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania skargi
do rozpatrzenia  według  właściwości.  Poprosiła  Panią  Przewodniczącą  Komisji  skarg,
wniosków i petycji o wyrażenie stanowiska Komisji w powyższej sprawie /4:04:47/.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  skarg,  wniosków  i  petycji
poinformowała,  że  Komisja  skarg,  wniosków  i  petycji  wypracowała  stanowisko,  aby
przekazać skargę według właściwości do Wojewody Podlaskiego. Opinia ta została wyrażona
5 głosami za,  przy braku głosów przeciwnych i  przy braku głosów wstrzymujących się /
4:05:11/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod głosowanie /4:05:26/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,
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Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Izabela Agnieszka Piasecka
BRAK GŁOSU (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/181/19 w sprawie przekazania skargi do rozpatrzenia według właściwości została
podjęta /4:06:01/.
/Uchwała Nr XVII/181/19 – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/.
Ad. pkt 6h 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18 Rady Miejskiej
w Augustowie z dnia 26 listopada 2018 r. w sprawie składu osobowego Komisji Rozwoju
Rady Miejskiej w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18
Rady  Miejskiej  w Augustowie  z dnia  26 listopada  2018 r.  w sprawie  składu  osobowego
Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie /4:06:12/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr II/11/18  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z dnia  26 listopada  2018 r.  w sprawie  składu
osobowego  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej  w Augustowie.  Poprosiła  Pana
Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /
4:06:12/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  w  dniu  20  listopada  2019  r.  projekt  uchwały  w sprawie
zmiany uchwały  Nr II/11/18  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z dnia  26 listopada  2018 r.
w sprawie składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 9 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /4:06:43/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod głosowanie /4:07:05/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  2,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (2)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
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Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/182/19 w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia
26 listopada  2018 r.  w sprawie  składu  osobowego  Komisji  Rozwoju  Rady  Miejskiej
w Augustowie została podjęta /4:07:38/.
/Uchwała Nr XVII/182/19 – stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/

Ad.pkt 6i 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr XXXII/293/17  z dnia
21 lutego  2017 r.  w sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności
za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym,
w tym  osobom  bezdomnym,  które  ostatnie  stałe  miejsce  zameldowania  posiadały
na terenie Gminy Miasto Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
Nr XXXII/293/17  z dnia  21 lutego  2017 r.  w sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad
ponoszenia  odpłatności  za pobyt  w ośrodkach wsparcia  udzielających schronienia  osobom
tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym, które ostatnie  stałe  miejsce zameldowania
posiadały na terenie Gminy Miasto Augustów /4:07:49/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia
szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia udzielających
schronienia  osobom tego  pozbawionym,  w tym  osobom bezdomnym,  które  ostatnie  stałe
miejsce  zameldowania  posiadały  na terenie  Gminy  Miasto  Augustów.  Poprosiła  Panią
Przewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej o wyrażenie opinii Komisji /4:07:49/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  na  posiedzeniu  22  listopada  2019  r.
zapoznała się z ww. projektem uchwały i po analizie przedstawionego dokumentu Komisja
jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 7 głosami za, przy braku
głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /4:08:45/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod glosowanie /4:09:04/.

Wyniki głosowania
ZA:  17,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  3,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (17)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Agnieszka  Mroziewska,
Dariusz Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
BRAK GŁOSU (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Marek Sznejder
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/183/19  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr XXXII/293/17  z dnia  21 lutego  2017 r.
w sprawie  ustalenia  szczegółowych  zasad  ponoszenia  odpłatności  za pobyt  w ośrodkach
wsparcia udzielających schronienia osobom tego pozbawionym, w tym osobom bezdomnym,
które  ostatnie  stałe  miejsce  zameldowania  posiadały  na terenie  Gminy  Miasto  Augustów
została podjęta /4:10:17/.
/Uchwała Nr XVII/183/19 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6j 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia  opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia
stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody  ustalenia
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, ustalenia
stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności /4:10:27/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wyboru  metody
ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty,
ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik  o określonej  pojemności.  Poprosiła  Panią
Przewodniczącą  Komisji  ds.  Budżetu  o wyrażenie  opinii  Komisji  w powyższej  sprawie  /
4:10:27/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że  Komisja  ds.  Budżetu  na  posiedzeniu  w  dniu  22  listopada  2019  r.
zapoznała się z ww. projektem uchwały. Po analizie przedstawionego dokumentu negatywnie
zaopiniowała  powyższy projekt  uchwały,  ponieważ 3 radnych głosowało  „za”,  5  radnych
głosowało „przeciw”, 2 radnych wstrzymało się od głosu /4:11:02/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:38/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Zastępca  Burmistrza poinformował,  że  z  uwagi  na
dyskusję,  która odbyła się na posiedzeniu Komisji  ds.  Budżetu chciałby zaprezentować w
formie multimedialnej, jak działa system gospodarki odpadami komunalnymi, skąd biorą się
kwoty i jak wygląda sytuacja w innych gminach. Poprosił o możliwość wypowiedzenia się
przedstawicieli Spółki BIOM /4:11:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:37/.

Głos z sali /4:12:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  ogłosiła dziesięciominutową
przerwę w obradach /4:12:45/.

Przerwa /4:12:54 – 4:27:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie.
/4:27:04/.
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Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza  przystąpił do prezentacji w formie
multimedialnej tematu odpadów, kosztów gospodarowania odpadami /4:27:34/.

Głosy z sali /4:28:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /4:28:12/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:28:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza omówił ww. prezentację  /4:28:26/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:34:16/.

Pan  Mirosław  Bałakier  –  Prezes  Spółki  BIOM  przedstawił  problemy  Spółki  BIOM
związane z realizacją systemu gospodarki odpadami komunalnymi, omówił działania spółki w
tym zakresie. Dokonał prezentacji multimedialnej /4:34:43/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:14/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:05:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:05:38/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Spółki BIOM /5:05:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:38/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:08:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:08:46/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:08:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:09:46/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Spółki BIOM /5:09:49/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:12:04/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:10/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:12:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:14/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:12:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:12:20/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:12:37/.
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Pan Mirosław Bałakier – Prezes Spółki BIOM /5:13:29/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:13:29/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Spółki BIOM /5:13:34/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /5:13:57/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:13:58/.

Pan Mirosław Bałakier – Prezes Spółki BIOM /5:13:59/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:16:22/.

Głos z sali /5:16:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:16:33/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:16:51/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:14/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:19:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:19:24/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:19:24/.

Głos z sali /5:20:31/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:20:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:20:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:20:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:23:39/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:23:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:24:17/.

Pani Radna Izabela Agnieszka Piasecka /5:25:53/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /5:24:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:27:25/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent PT „Necko” Sp. z o.o.  przedstawił działania Spółki
Necko, która odpowiada za odbiór odpadów „ze źródła”, czyli od mieszkańców /5:27:27/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:34:58/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:35:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:11/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent PT „Necko” Sp. z o.o. /5:35:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:13/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent PT „Necko” Sp. z o.o. /5:35:22/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:35:23/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:35:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:38:38/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent PT „Necko” Sp. z o.o. /5:38:39/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:39:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:40:36/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent PT „Necko” Sp. z o.o. /5:40:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:42:16/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /5:42:18/.

Głosy z sali /5:42:39/.

Pan Dariusz Iwanowicz – Prokurent PT „Necko” Sp. z o.o. /5:42:40/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:43:45/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:44:05/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:45:01/.

Pan Radny Adam Sieńko /5:45:17/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /5:49:26/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:49:43/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:01:12/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:01:21/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:02:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:02:58/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:06:07/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /5:06:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07:19/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:07:30/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07:33/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:07:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:07:37/.

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /6:07:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:12:38/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:12:47/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:19/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:13:24/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:28/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:13:29/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:29/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:13:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:33/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:13:33/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:35/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:13:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:13:51/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:14:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:15:50/.
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Pani  Radna  Jolanta  Oneta  Roszkowska  zgłosiła  wniosek  formalny  o  przejście
do głosowania/6:16:03/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:16:48/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:17:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:03/.

Pan Radny Adam Sieńko /6:17:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:17:59/.

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /6:18:36/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:19:31/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:19:40/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pani Radnej Jolanty Onety Roszkowskiej/6:20:42/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  6,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław
Zawadzki
PRZECIW (6)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały /6:21:10/.

Wyniki głosowania
ZA:  10,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (10)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska
PRZECIW (8)
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Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Aleksandra Maria Sigillewska, Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/184/19  w sprawie  wyboru  metody ustalenia  opłaty  za gospodarowanie  odpadami
komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  tej  opłaty,  ustalenia  stawki  opłaty  za  pojemnik
o określonej pojemności została podjęta /6:22:19/.
/Uchwała Nr XVII/184/19 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6k 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  ryczałtowej  stawki  opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się
domek  letniskowy,  lub  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na której znajduje się
domek  letniskowy,  lub  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-
wypoczynkowe /6:22:31/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia ryczałtowej
stawki  opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  dla  nieruchomości,  na  której
znajduje  się  domek  letniskowy,  lub  innej  nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele
rekreacyjno-wypoczynkowe. Poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji do spraw Budżetu o
przedstawienie opinii Komisji /6:22:31/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu  na  posiedzeniu  22  listopada  2019  r.  ww.
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy 4 głosach przeciwnych i przy 1
głosie wstrzymującym się /6:23:06/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod głosowanie /6:23:42/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska,  Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska, Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
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NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/185/19 w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
komunalnymi  dla  nieruchomości,  na  której  znajduje  się  domek  letniskowy,  lub  innej
nieruchomości  wykorzystywanej  na  cele  rekreacyjno-wypoczynkowe  została  podjęta  /
6:24:23/.
/Uchwała Nr XVII/185/19 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6l 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty
za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości
opłaty  za gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właściciela
nieruchomości /6:24:31/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  wzoru  deklaracji
o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela
nieruchomości. Poprosiła Przewodniczącą Komisji do spraw Budżetu o przedstawienie opinii
Komisji /6:24:31/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  do  spraw  Budżetu
poinformowała,  że  Komisja  do  spraw  Budżetu  na  posiedzeniu  22  listopada  2019  r.  ww.
projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
przy 5 głosach wstrzymujących się /6:24:51/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
poddała projekt uchwały pod głosowanie /6:25:21/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  7,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska,  Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/186/19  w  sprawie  wzoru  deklaracji  o wysokości  opłaty  za gospodarowanie
odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości została podjęta /6:25:58/.
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/Uchwała Nr XVII/186/19 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6m 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XXX/279/16  Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie powierzenia realizowania
zadań własnych Gminy Miasta Augustów.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/279/16
Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie powierzenia realizowania
zadań własnych Gminy Miasta Augustów /6:26:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały
nr XXX/279/16  Rady  Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  22  grudnia  2016  r.  w  sprawie
powierzenia  realizowania  zadań  własnych  Gminy  Miasta  Augustów.  Poprosiła  Pana
Przewodniczącego   Komisji do spraw Rozwoju o przedstawienie opinii Komisji /6:26:09/.

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja
Rozwoju  na  posiedzeniu  20  listopada  2019  r.  ww.  projekt  uchwały  zaopiniowała
jednogłośnie pozytywnie 8 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów
wstrzymujących się /6:26:41/.

Głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej
projekt uchwały poddała pod głosowanie /6:26:55/.

Wyniki głosowania
ZA:  20,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (20)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,
Tomasz Miklas,  Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,
Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria
Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Marek  Sznejder,  Magdalena  Śleszyńska,
Mirosław Zawadzki
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
nr XVII/187/19 w sprawie zmiany uchwały nr XXX/279/16 Rady Miejskiej w Augustowie z
dnia 22 grudnia 2016 r. w sprawie powierzenia realizowania zadań własnych Gminy Miasta
Augustów została podjęta /6:27:36/.
/Uchwała Nr XVII/187/19 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6n 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu korzystania z wybiegu
dla psów zlokalizowanego na terenie miasta Augustów.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu
korzystania z wybiegu dla psów zlokalizowanego na terenie miasta Augustów /6:27:42/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu
korzystania  z  wybiegu  dla  psów zlokalizowanego  na  terenie  miasta  Augustów.  Poprosiła
Panią  Przewodniczącą  Komisji  Społeczno-Oświatowej  o  przedstawienie  opinii  Komisji  /
6:27:42/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2019 r.
zaopiniowała  pozytywnie  ww.  projekt  uchwały  wraz  ze  zmianą  w  zapisie  w  punkcie  4
Regulaminu korzystania z wybiegu dla psów zlokalizowanego na terenie miasta Augustów,
7 głosami  za,  przy braku głosów przeciwnych i  przy  braku głosów wstrzymujących się  /
6:28:09/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  projekt  uchwały
pod głosowanie /6:28:52/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/188/19  w  sprawie  przyjęcia  Regulaminu  korzystania  z  wybiegu  dla  psów
zlokalizowanego na terenie miasta Augustów została podjęta /6:29:54/.
/Uchwała Nr XVII/188/19 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6o 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  korzystania
ze skateparku położonego przy ul. Młyńskiej 35 w Augustowie.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu
korzystania ze skateparku położonego przy ul. Młyńskiej 35 w Augustowie /6:30:00/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  rozpatrzy  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  korzystania
ze skateparku  położonego  przy  ul.  Młyńskiej  35  w  Augustowie.  Poprosiła  Panią
Przewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji /6:30:00/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa na posiedzeniu w dniu 22 listopada 2019 r.
ww. projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych
i przy braku głosów wstrzymujących się. Poinformowała, ze w trakcie rozpatrywania projektu
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uchwały został zgłoszony wniosek przez Radnego Tomasza Miklasa dotyczący zobowiązania
Burmistrza Miasta do zainstalowania systemu monitoringu na skateparku położonego przy
ul. Młyńskiej 35 w Augustowie. Komisja wniosek zaopiniowała pozytywnie 7 głosami za,
przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się  /6:30:25/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:31:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:31:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:31:42/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:31:45/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:31:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:31:50/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta /6:31:53/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:31:59/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:32:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:33:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:34:01/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:35:50/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:35:56/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:36:20/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:36:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:38:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:38:32/.

Głos z sali /brak włączonego mikrofonu//6:38:50/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:38:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:39:12/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:41:41/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:41:45/.

Głos z sali /brak włączonego mikrofonu//6:42:03/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:06/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:42:11/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:12/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:42:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:42:37/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta /6:42:38/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:43:10/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:43:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:45:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:45:07/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:46:29/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /6:46:47/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:47:25/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:47:25/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:47:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:47:42/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /6:47:46/.

Pan Radny Marcin Kleczkowski /6:48:35/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:50:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /6:50:18/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:51:33/.

Pan  Radny  Dariusz  Ostapowicz  zgłosił  wniosek  o  zakończenie  dyskusji  i  przejście
do głosowania /6:51:54/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:52:27/.

Pan Radny Tomasz Miklas /6:52:39/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poddała  pod  głosowanie
wniosek Pana Radnego Dariusza Ostapowicza /6:54:33/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  5,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  3,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska,  Mirosław Zawadzki
PRZECIW (5)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,
Marek Sznejder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został
przyjęty. Następnie poddała pod głosowanie ww. projekt uchwały /6:55:14/.

Wyniki głosowania
ZA:  18,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (18)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław
Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Kleczkowski, Adam Sieńko
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/189/19  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  korzystania  ze skateparku  położonego
przy ul. Młyńskiej 35 w Augustowie /6:55:52/.
/Uchwała Nr XVII/189/19 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6p 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  LIII/519/18  Rady
Miejskiej  w Augustowie  z  dnia  21  września  2018  r.  w  sprawie  ustalenia  regulaminu
wynagradzania nauczycieli.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały
Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia
regulaminu wynagradzania nauczycieli /6:56:02/.
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Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska  obecnie  przystąpi  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  zmiany  Uchwały
Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia
regulaminu  wynagradzania  nauczycieli.  Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji  Społeczno-
Oświatowej o przedstawienie opinii Komisji /6:56:02/.

Pani Aleksandra Maria Sigillewska – Przewodnicząca Komisji  Społeczno-Oświatowej
poinformowała,  że  Komisja  Społeczno-Oświatowa  na  posiedzeniu  Komisji  w  dniu  22
listopada 2019 r. projekt uchwały zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie 7 głosami za, przy
braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /6:56:43/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:23/.
Głos z sali /6:57:32/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /6:57:33/.

Pan Radny Marek Sznejder /6:57:39/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:00:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:00:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:04:05/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /7:04:31/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:04:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:05:00/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:00/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /7:07:08/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:07:09/.

Pan Radna Izabela Agnieszka Piasecka /7:07:16/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:08:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:08:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:10:58/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:11:19/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:11:24/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:11:36/.
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:11:41/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:11:59/.

Głosy z sali /7:12:17/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:12:21/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:12:23/.

Pan Radny Marek Sznejder /7:12:23/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:14:05/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:14:10/.

Głos z sali /7:14:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:14:13/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:16:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:16:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:16:45/.

Wyniki głosowania
ZA:  19,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  0,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (19)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska,  Jolanta  Oneta  Roszkowska,  Adam  Sieńko,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,
Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  stwierdziła,  że  uchwała
Nr XVII/190/19 w sprawie zmiany Uchwały Nr LIII/519/18 Rady Miejskiej w Augustowie
z dnia 21 września 2018 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli została
podjęta /7:16:52/
/Uchwała Nr XVII/190/19 – stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Ad. pkt 6r 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku
od nieruchomości.
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/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek
podatku od nieruchomości /7:17:25/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poprosiła  Panią
Przewodniczącą Komisji o wyrażenie opinii /7:19:45/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że  Komisja  ds.  Budżetu  na  posiedzeniu  22  listopada  2019  roku  projekt
uchwały zaopiniowała pozytywnie 5 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 5 głosach
wstrzymujących się /7:17:49/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  zapytała,  czy są uwagi do
projektu uchwały /7:18:15/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Radny Marcin Kleczkowski /7:18:27/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady /7:18:42/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie
/7:19:05/.

Wyniki głosowania
ZA:  11,  PRZECIW:  8,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (11)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Mirosław Zawadzki
PRZECIW (8)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XVII/191/19
w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości została podjęta /7:19:34/.
Uchwała Nr XVII/191/19 – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

Ad.pkt 6s
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok
2019 /7:19:41/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji
ds. Budżetu o wyrażenie opinii /7:19:41/.
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Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że  Komisja  ds.  Budżetu  na  posiedzeniu  22  listopada  2019 r.  pozytywnie
zaopiniowała  projekt  uchwały  5  głosami  za,  2  głosami  przeciw,  przy  braku  głosów
wstrzymujących się /7:19:55/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:20:34/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  7,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska,  Mirosław Zawadzki
PRZECIW (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała Nr XVII/192/19
w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2019 została podjęta /7:20:55/.
Uchwała  Nr  XVII/192/19  –  stanowi  załącznik  nr  23  do  niniejszego  protokołu.

Ad. pkt 6t 
Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2019-2032.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2032 /7:20:58/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała,  że  Rada
Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy
Finansowej Miasta Augustowa na lata 2019-2023. Poprosiła Panią Przewodniczącą Komisji
ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji w powyższej sprawie /7:20:58/.

Pani  Aleksandra  Maria  Sigillewska  –  Przewodnicząca  Komisji  ds.  Budżetu
poinformowała,  że  na  posiedzeniu  22  listopada  2019  r.  Komisja  ds.  Budżetu  po  analizie
powyższego dokumentu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, 3 głosami
przeciw i 1 głosem wstrzymującym się /7:21:20/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady zapytała, czy są pytanie do tej uchwały /
7:21/48/.

W dyskusji udział wzięli:

Pan Adam Sieńko – Radny /7:21:56/.
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Pan Sławomir Sieczkowski  - Skarbnik Miasta /7:22:35/.

Pan Adam Sieńko – Radny /7:24:18/.

Pan Sławomir Sieczkowski  - Skarbnik Miasta /7:25:14/.

Pan Adam Sieńko – Radny /7:27:12/.

Pan Sławomir Sieczkowski  - Skarbnik Miasta /7:28:37/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała projekt uchwały pod
głosowanie /7:31:26/.

Wyniki głosowania
ZA:  12,  PRZECIW:  7,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  0,  BRAK  GŁOSU:  1,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Tomasz  Dobkowski,
Alicja Dobrowolska,  Dariusz  Ostapowicz,  Katarzyna  Raczkowska,  Jolanta  Oneta
Roszkowska,  Aleksandra  Maria  Sigillewska,  Mieczysław  Szczerbakow,  Magdalena
Śleszyńska,  Mirosław Zawadzki
PRZECIW (7)
Leszek  Stanisław  Cieślik,  Rafał  Harasim,  Marcin  Kleczkowski,  Agnieszka  Mroziewska,
Izabela Agnieszka Piasecka, Adam Sieńko, Marek Sznejder
BRAK GŁOSU (1)
Tomasz Miklas
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej  stwierdziła, że uchwała Nr
XVII/193/19 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata
2019-2023  została przyjęta /7:31/:57/.
Uchwała Nr XVII/193/19 – stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

Przerwa w obradach /7:32:06/ do /7:43:15/.

Ad. pkt 7 
Informacja w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2020 rok.
/Czas rozpatrywania punktu poświęconego informacji w sprawie podatku rolnego i leśnego
na 2020 rok/7:43:45 /.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała  o
przystąpieniu do punktu poświęconego informacji w sprawie podatku rolnego i leśnego na
2020 rok i zapytała, czy są uwagi do powyższej informacji. Wobec braku uwag, informacja
została przyjęta /7:43:45/.
Informacja w sprawie podatku rolnego i leśnego na 2020 rok stanowi załącznik nr 25  
do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 8
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Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Miasto  Augustów  za  rok
szkolny 2018/2019.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego informacji o stanie realizacji zadań
oświatowych Gminy Miasto Augustów za rok szkolny 2018/2019 /7:44:19/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  przystąpiła  do  punktu
poświęconego informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Miasto Augustów na
rok szkolny 2018/2019. Zapytała, czy są pytania do powyższej informacji. Wobec braku pytań
stwierdziła, że informacji została podjęta /7:44:19/.
Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Miasto  Augustów  za  rok
szkolny 2018/2019 stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.

Ad. pkt 9 
Informacja z analizy oświadczeń majątkowych.
/Czas  rozpoczęcia  rozpatrywania  punktu  poświęconego  informacji  z  analizy  oświadczeń
majątkowych /7:45:23/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała  o
przystąpieniu  do  punktu  poświęconego  informacji  z  analizy  oświadczeń  majątkowych.
Zapytała,  czy  są  pytania  do  powyższej  informacji  i  wobec  braku  pytań  stwierdziła,  że
informacja została przyjęta /7:45:23/.

Ad. pkt 10
Przyjęcie protokołów z obrad: XV sesji Rady Miejskiej z 26.09.2019 r. i XVI sesji Rady
Miejskiej z 24.10.2019 r.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: XV
sesji Rady Miejskiej z 26.09.2019 r. i XVI sesji Rady Miejskiej z 24.10.2019 r. /7:46:35/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała  o
przystąpieniu  do  punktu  poświęconego   przyjęciu  protokołów  z  obrad:  XV  sesji  Rady
Miejskiej z 26.09.2019 r. i XVI sesji Rady Miejskiej z 24.10.2019. Zapytała, czy są uwagi do
protokołów. Stwierdziła brak uwag i poddała pod głosowanie protokół z obrad XV sesji Rady
Miejskiej z 26.09.2019 r. /7:46:35/.

Wyniki głosowania
ZA:  16,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  1,  BRAK  GŁOSU:  3,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (16)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Katarzyna
Raczkowska, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Marcin Kleczkowski

BRAK GŁOSU (3)
Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik
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Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  stwierdziła,  że  protokół  z
obrad  XV sesji  Rady Miejskiej  z  26.09.2019 r.  został  przyjęty  i  poddała pod głosowanie
protokół
z obrad XVI Rady Miejskiej z 24.10.2019 r. /7:47:30/.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z obrad XVI Rady Miejskiej z 24.10.2019 r.. 

Wyniki głosowania
ZA:  15,  PRZECIW:  0,  WSTRZYMUJĘ  SIĘ:  2,  BRAK  GŁOSU:  3,  NIEOBECNI:  1

Wyniki imienne:
ZA (15)
Emilian  Al-Khameri,  Sylwia  Bielawska,  Mirosław  Chudecki,  Leszek  Stanisław  Cieślik,
Tomasz  Dobkowski,  Alicja  Dobrowolska,  Rafał  Harasim,  Tomasz  Miklas,
Agnieszka Mroziewska,  Dariusz  Ostapowicz,  Izabela  Agnieszka  Piasecka,  Adam  Sieńko,
Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Marcin Kleczkowski, Katarzyna Raczkowska
BRAK GŁOSU (3)
Jolanta Oneta Roszkowska, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow
NIEOBECNI (1)
Wojciech Walulik

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że powyższy
protokół został przyjęty /7:48:30/.

Ad. pkt 11 
Wolne wnioski i omówienie interpelacji i zapytań radnych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /
7:43:37/.

Pani  Alicja  Dobrowolska  –  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  poinformowała  o
przystąpieniu do punktu dotyczącego interpelacji i zapytań radnych /7:43:37/.

W dyskusji udział wzięli:

Pan  Mirosław  Karolczuk  –  Burmistrz  Miasta  Augustowa udzielił  odpowiedzi  na
interpelację Pana Radnego Adam Sieńko /7:48:58/.

Pan Adam Sieńko – Radny /7:51:24/.

Pan Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa /7:51:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /7:52:36/.

Pani K. M. /7:53:14/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /7:59:48/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /8:00:02/.
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Pani K. M. /8:00:10/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:00:49/.

Pan Tomasz Miklas – Radny /8:01:17/.

Pani K. M. /8:01:21/.

Pan Marek Sznejder – Radny /8:03:13/.

Pani K.M. /8:04:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:04:35/.

Pan Leszek Stanisław Cieślik – Radny /8:05:44/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:07:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:08:07/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:09:06/.

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /8:20:57/.

Pani Beata Kornelius – Radca Prawny /8:21:35/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:21:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /8:26:42/.

Pan Marcin Kleczkowski – Radny /8:28:24/.

Ad. pkt 12 
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /8:29:15/.

Pani  Alicja  Dobrowolska –  Przewodnicząca  Rady Miejskiej  po wyczerpaniu  porządku
obrad zamknęła obrady XVII sesji Rady Miejskiej w Augustowie. 

Przewodniczący
         Rada Miejska w Augustowie

Alicja Dobrowolska

 

Przygotował(a): Beata Filipow
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Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


